

## **NCR Events Payment Options / Options de paiement pour les événements de la RCN**

### **Option One:**

Payment can be made by cheque payable to **CBC Pensioners National Association (NCR)** and mailed to our treasurer. Please do not improvise the name of the Association...

Lyne Marcil  
149 Berri Street  
Gatineau QC J8Y 4J3

### **Option Two:**

Interac e-Transfer. Here are the instructions:

1. Access your bank account online.
2. Set up the Interac e-Transfer, if not done already, by using the following information:
  - a. Name of the e-Transfer: **CBCPNA-NCR**
  - b. New email address to use for the e-Transfer: [cbc.pna.ncr@gmail.com](mailto:cbc.pna.ncr@gmail.com)
  - c. You will need to create a security question that will be asked of the Treasurer when she receives the notification of your payment.
3. After you have done the setup and you have sent the payment to the above email address, you need to send the answer to your security question to the Treasurer's email: [lynus911@gmail.com](mailto:lynus911@gmail.com) so that the payment can be completed.

You can use that account again at the next event with the same security question/answer. **Please do not forget to send the answer to your security question to the Treasurer's email.**



### **Option Un:**

Le paiement peut être effectué par chèque payable à **CBC Pensioners National Association (NCR)** et posté à notre trésorière. Svp, ne pas improviser le nom de l'association sur le chèque...

Lyne Marcil  
149 Rue Berri  
Gatineau PQ J8Y 4J3

### **Option Deux:**

Par virement Interac. Voici les instructions :

1. Accédez votre compte bancaire en ligne.
2. Allez à la section 'virement Interac' de votre compte bancaire et suivez les instructions en utilisant les informations suivantes :
  - a. Nom pour le virement Interac: **SRCANR – RCN**
  - b. Nouveau courriel pour le virement Interac: [cbc.pna.ncr@gmail.com](mailto:cbc.pna.ncr@gmail.com)
  - c. Il faudra créer une question qui sera posée à la trésorière lorsqu'elle reçoit l'avis de paiement.
3. Après avoir créé le compte et que vous avez envoyé le paiement au courriel ci-dessus, vous devez envoyer la réponse à votre question de sécurité au courriel de la trésorière: [lynus911@gmail.com](mailto:lynus911@gmail.com) de sorte que le paiement puisse être complété.

Vous pouvez vous servir de ce compte au prochain événement avec la même question/réponse.

**Svp n'oubliez pas d'envoyer la réponse à votre question de sécurité au courriel de la trésorière.**